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Presentasjonens formål

• Hva er nytt om kontraktsmalene siden forrige anskaffelsesforum?

• Hvordan jobber malgruppen i BOTT og malgruppen på UiO?

• Kommende endringer og andre nyheter om malene

• Spørsmål/eventuelt



Hva er nytt om kontraktsmalene siden forrige 
anskaffelsesforum?
• Oversettelser 

• UiOs kontraktsbilag oversatt til engelsk og lastet opp i Tendsign

• Nynorsk foreløpig ikke prioritert

• Retting av skrivefeil etc.
• Gjøres fortløpende 

• Mindre justeringer
• Presisering av tekst om prisendring (hovedindeks)

• Avropsskjema for rammeavtaler 



Hvordan jobber malgruppen i BOTT?

• Standardisering. 

• Minner om: Premiss for samarbeidet iBOTT: stor grad av likhet i 
malene og mer fokus på kontrakter og oppfølging.

• Én representant pr. universitet. For tiden to fra UiO.

• Ingen faste møter. Trolig mer struktur og enda større aktivitet 
fremover ifbm revisjonen.

• Utveksling av erfaringer og innspill pr. e-post.

• Fellesområde i Onedrive for å gjøre arbeidet mer effektivt.



Hvordan jobber malgruppen på UiO?

• Fortsatt kun representert ved Seksjon for innkjøp. 
• For tiden: Torill, Maja, Hilde og Kjetil.

• Ingen formell stillingsprosent avsatt til malarbeidet. I praksis er svært tids-
og ressurskrevende. 

• Gruppen møtes fast annenhver uke, men det bookes møter jevnlig utover 
det. Ellers er det mye aktivitet og mange e-poster i tillegg til fastsatte 
møter. 

• Mye arbeid med lokale tilpasninger for UiO, blant annet med bilagene. 

• Det jobbes nå med innkommende innspill fra anskaffelsesrådgivere internt 
på UiO. 



Kommende endringer og andre nyheter

• Trolig enkelte justeringer for å legge enda bedre til rette for økt bruk 
av krav til miljø og samfunnsansvar.
• Stort antall innspill fra gruppen for Samfunnsansvar.

• Questback som skal kartlegge erfaringene så langt med våre nye 
maler. 

• Mer oversiktlig struktur for å finne frem til malene i TendSign? 
• Maler fra EA

• Hvordan vil ny KGV/KAS påvirke arbeidet med malene?
• Trolig mulig å videreføre/gjenbruke noe av innholdet og systematikken fra 

Tendsign. (Med forbehold).




